
Protokół Nr 130

posiedzenia Zarządu Powiatu w Końskich

z dnia 9 grudnia 2020r.

Zarząd rozpoczął obrady o godzinie 800. Posiedzenie otworzył

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec witając Członków Zarządu oraz

zaproszonych gości. W posiedzeniu udział wzięli:

• Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec,

• Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa,

• Członek Zarządu - Pan Dariusz Banasik,

• Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz,

• Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski,

• Główny Specjalista w Wydz. Ol - Pani Monika Równicka.

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.

Starosta zaproponował następujący porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad.

2. Przyjęcie protokołów Nr 127, Nr 128 oraz Nr 129 posiedzeń Zarządu

Powiatu.

3. Rozpatrzenie wniosków przekazanych przez Komisję Budżetu, Rolnictwa,

Zdrowia i Oświaty do projektu budżetu Powiatu Koneckiego na 2021 rok.

4. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu w sprawach:

a) zmian w Statucie Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich,

ul. Gimnazjalna 41 B,

b) przyjęcia Raportu z wykonania "Programu ochrony środowiska dla

Powiatu Koneckiego na lata 2018-2021, z perspektywą do 2025 roku"

za lata 2018-2019.

5. Podjęcie uchwał Zarządu w sprawach:

a) uchwalenia Regulaminu Organizacyjnego Zarządu Dróg Powiatowych

w Końskich,

b) powołania Komisji Przetargowej oraz zatwierdzenia dokumentacji

przetargowej dotyczącej postępowania prowadzonego w trybie

przetargu nieograniczonego o udzielenie zamówienia publicznego,
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którego przedmiotem jest: "Wykonanie i dostawa tablic rejestracyjnych

dla Powiatu Koneckiego" - 2 uchwały,

c) wyboru najkorzystniejszej oferty w Części 1postępowania o udzielenie

zamówienia publicznego, prowadzonego w trybie przetargu

nieograniczonego, którego przedmiotem jest:

Część 1 - zakup wraz z dostawą wielkoformatowej drukarki tonerowej,

Część 2 - zakup wraz z dostawą macierzy dyskowej ,

d) wyboru najkorzystniejszej oferty w Części 2 postępowania o udzielenie

zamówienia publicznego, prowadzonego w trybie przetargu

nieograniczonego, którego przedmiotem jest:

Część 1 - zakup urządzenia do dekontaminacji stref i pomieszczeń

gazową formą nadtlenku wodoru,

Część 2 - zakup zestawu diagnostyczno - terapeutycznego do

wykonywania i prowadzenia procedury ECMO

na potrzeby projektu pn "Końskie zdrowie - zapobieganie,

przeciwdziałanie i zwalczanie COVID-19 w powiecie koneckim",

e) zamian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2021 rok.

6. Rozpatrzenie wniosków w sprawach:

a) Powiatowej Stacji Sanitarno - Epidemiologicznej o wyrażenie zgody

na podłączenie do sieci światłowodowej oraz wykonanie przyłącza

z placówki II Liceum Ogólnokształcącego w Końskich,

b) mieszkańców Grodziska oraz Jakimowic o przebudowę drogi

powiatowej Nr 0401T na odcinku Radoszyce - Jakimowice,

c) Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich o sfinansowanie zakupu

lampy RTG do tomografu komputerowego za kwotę 329 940 zł.

7. Sprawy różne.

Na wniosek Głównego Specjalisty w Wydz. Organizacji i Informatyzacji

Powiatu - Pani Moniki Równickiej rozszerzono porządek obrad posiedzenia o pkt

w treści: ,,7. Wnioski do miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego

obejmującego fragment terenu miasta Końskie w rejonie ulicy Koneckich

Odlewników oraz części sołectwa Kornica." "Sprawom różnym" nadano kolejny

numer.
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Zarząd przyjął proponowany wyżej porządek obrad, po uwzględnieniu

zmian.

Zarząd przyjął protokoły Nr 127, Nr 128 oraz Nr 129 posiedzeń Zarządu

Powiatu.

Ad.3

Zarząd zapoznał się z wnioskami Komisji Budżetu Rolnictwa, Zdrowia

i Oświaty do projektu budżetu Powiatu Koneckiego na 2021 rok dotyczącymi:

1. budowy chodnika w miejscowości Bedlenko,

2. wykonania dokumentacji projektowych remontów dróg powiatowych:

nr 0422T Modliszewice - Sierosławice - Kazanów - Dziebałtów na

odcinku Modliszewice, ul. Południowa do Sierosławic, ul. Szkolna

(do skrzyżowania DK 42),

nr 0419T Głupiów - Przybyszowy - Zofiówka na odcinku Przybyszowy

do skrzyżowania z DK 42

Zarząd uznał, że przekaże wnioski Komisji do Zarządu Dróg Powiatowych

w celu wydania opinii technicznych oraz oszacowania kosztów ich realizacji.

Po uzyskaniu przedmiotowych informacji Zarząd podejmie decyzję

w kwestii ewentualnego uwzględnienia w/w przedsięwzięć w budżecie Powiatu

Koneckiego na 2021 rok, w trakcie roku budżetowego .

Ad. 4

a) Z-ca Dyrektora Zespołu Opieki Zdrowotnej - Pan Jerzy Grodzki

przedstawił projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zmian w Statucie

Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich, ul. Gimnazjalna 41 B. Oznajmił,

że proponowane zmiany w Statucie polegają na:

• aktualizacji podstaw prawnych,

• wykreśleniu za Statutu Poradni Medycyny Pracy, Oddziału

Rehabilitacji Dziecięcej oraz Działu Ginekologiczno - Położniczo 

Noworodkowego.
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Stwierdził, że Oddział Rehabilitacji Dziecięcej został zamknięty z powodu

nierentowności, Dział Ginekologiczno - Położniczo - Noworodkowy został

zniesiony z przyczyn organizacyjnych, natomiast Poradnia Medycyny Pracy

została zamknięta z powodu braku lekarzy udzielających świadczeń zdrowotnych

z zakresu medycyny pracy.

Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa zwrócił uwagę, że Powiat

otrzymał wypowiedzenie umowy z Poradnią Medycyny Pracy przed dokonaniem

zmian w Statucie polegających na wykreśleniu poradni ze struktur Zespołu Opieki

Zdrowotnej. Z uwagi na duże zapotrzebowanie usług poradni zaproponował, aby

dyrekcja szpitala podjęła działania zmierzające do jej uruchomienia.

Z-ca Dyrektora Zespołu Opieki Zdrowotnej - Pan Jerzy Grodzki stwierdził,

że Poradnia Medycyny Pracy zlikwidowała się sama, z uwagi na odejście z pracy

lekarzy tej specjalności . Oznajmił, że ZOZ jako zakład pracy również pozostał

bez medycyny pracy.

Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski stwierdził, że dla

pracodawców dużym problemem jest brak poradni medycyny pracy na rynku

lokalnym. Zawnioskował o poszukanie lekarzy tej specjalności i pozostawienie

poradni w strukturach Zespołu Opieki Zdrowotnej.

Zarząd pozostawił Poradnię Medycyny Pracy w strukturach Zespołu

Opieki Zdrowotnej.

Zarząd pozytywnie zaopiniował projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie

zmian w Statucie Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich.

b) Naczelnik Wydz. Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska - Pani

Lucyna Ziętek przedstawiła Raport z wykonania "Programu ochrony

środowiska dla Powiatu Koneckiego na lata 2018-2021, z perspektywą do

2025 roku" za lata 2018-2019. Oznajmiła, że omawiany Raport jest zgodny

z obowiązującymi przepisami prawnymi w zakresie ochrony środowiska
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i zawiera wszystkie wymagane elementy. Ponadto wmien zostać

przedłożonyRadzie Powiatu celem zatwierdzenia.

Zarząd pozytywnie zaopiniował projekt uchwały Rady Powiatu

z wykonania "Programu ochrony środowiska dla Powiatu Koneckiego na lata

2018-2021 , z perspektywą do 2025 roku" za lata 2018-2019 i przekazał go

organowi stanowiącemu.

Ad.5

a) Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Końskich - Pan Stanisław

Mościński przedstawił projekt uchwały Zarządu w sprawie uchwalenia

Regulaminu Organizacyjnego Zarządu Dróg Powiatowych w Końskich .

Oznajmił, że w związku z uchwaleniem nowego Statutu Zarządu Dróg

Powiatowych konieczne okazało się dostosowanie Regulaminu

Organizacyjnego do zapisów statutowych. W związku z tym w nowym

dokumencie doprecyzowano zakresy zadań poszczególnych wydziałów,

wprowadzono stanowisko Z-cy Dyrektora oraz dokonano zmiany

stanowiska w wydziale - Obwód Drogowy, z Kierownika obwodu na

inspektora.

Uwag do powyższego projektu uchwały nie było.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 16112020 w przedmiotowej

sprawie.

b) Naczelnik Wydz. Inwestycji, Zamówień Publicznych i Mienia Powiatu 

Pani Barbara Panek przedstawiładwa projekty uchwałZarząduw sprawach

powołania Komisji Przetargowej oraz zatwierdzenia dokumentacji

przetargowej dotyczącej postępowania prowadzonego w trybie przetargu

nieograniczonego o udzielenie zamówienia publicznego, którego

przedmiotem jest: "Wykonanie i dostawa tablic rejestracyjnych dla

Powiatu Koneckiego". Oznajmiła, że Wydział IM przygotowuje

przedmiotowe postępowanie na wniosek Wydziału Komunikacji
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i Transportu. Poinformowała, że przetarg na dostawę tablic jest ogłaszany

co dwa lata. Zaproponowała skład osobowy Komisji Przetargowej.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwały Nr 162/2020 oraz Nr 163/2020

w przedmiotowych sprawach.

c) Naczelnik Wydz. Inwestycji, Zamówień Publicznych i Mienia Powiatu 

Pani Barbara Panek przedstawiła projekt uchwały Zarządu w sprawie

wyboru najkorzystniejszej oferty w Części 2 postępowania o udzielenie

zamówienia publicznego, prowadzonego w trybie przetargu

nieograniczonego, którego przedmiotem jest:

Część 1 - zakup urządzenia do dekontaminacj i stref i pomieszczeń gazową

formą nadtlenku wodoru,

Część 2 - zakup zestawu diagnostyczno - terapeutycznego do

wykonywania i prowadzenia procedury ECMO

na potrzeby projektu pn "Końskie zdrowie zapobieganie,

przeciwdziałanie i zwalczanie COVID-19 w powiecie koneckim".

Oznajmiła, że wpłynęła jedna oferta - firmy CANON Polska sp. z 0.0.

z Warszawy dotycząca I części prowadzonego postępowania przetargowego.

Natomiast w zakresie części II postępowania poinformowała, że Komisja

odrzuciła ofertę z uwagi na nieprawidłowości w dokumentach ofertowych.

Zarząd dokonał wyboru oferty firmy CANON Polska oraz jednogłośnie

podjął uchwałę Nr 164/2020 w przedmiotowej sprawie.

d) Naczelnik Wydz. Inwestycji, Zamówień Publicznych i Mienia Powiatu 

Pani Barbara Panek przedstawiła projekt uchwały Zarządu w sprawie

wyboru najkorzystniejszej oferty w Części 2 postępowania o udzielenie

zamówienia publicznego, prowadzonego w trybie przetargu

nieograniczonego, którego przedmiotem jest:

Część 1 - zakup urządzenia do dekontaminacji stref i pomieszczeń gazową

formą nadtlenku wodoru,
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Część 2 - zakup zestawu diagnostyczno - terapeutycznego do

wykonywania i prowadzenia procedury ECMO

na potrzeby projektu pn "Końskie zdrowie zapobieganie,

przeciwdziałanie i zwalczanie COVID-19 w powiecie koneckim".

Oznajmiła, że w prowadzonym postępowaniu wpłynęła jedna oferta od

firmy MS Medical sp. z 0.0. z Chorzowa. Zaproponowała wybór w/w oferty.

Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz udzieliła dodatkowych

wyjaśnień w sprawie. Stwierdziła, że zakładamy w całości środki finansowe na

zakup urządzenia ECMO. Środki te pozostały z postępowania prowadzonego na

zakup urządzenia do dekontaminacji strefi pomieszczeńgazowąformą nadtlenku

wodoru (w związku z zaskarżeniem wyboru oferty do KIO). Podkreśliła, że mamy

szansę odzyskać założoną kwotę w 2021 roku w ramach dofinansowania projektu.

Zarząd dokonał wyboru oferty firmy Medical sp. z 0.0. z Chorzowa oraz

podjął uchwałę Nr 165/2020 w przedmiotowej sprawie.

Ad.6

a) Zarząd zapoznał się z wnioskiem Powiatowej Stacji Sanitarno 

Epidemiologicznej o wyrażenie zgody na podłączenie Stacji do sieci

światłowodowej oraz wykonanie przyłącza z placówki II Liceum

Ogólnokształcącego w Końskich.

W związku z wątpliwościami związanymi z prawnymi aspektami sprawy

t.j. dotyczącymi tego, że PSSE w Końskich nie jest jednostką organizacyjną

Powiatu oraz, co się z tym wiąże ustaleniem ewentualnych kosztów dzierżawy

Zarząd odłożył podjęcie decyzji w w/w sprawie na jedno z kolejnych posiedzeń.

b) W odpowiedzi na petycję mieszkańców Grodziska oraz Jakimowie

o przebudowę drogi powiatowej Nr 0401T na odcinku Radoszyce 

Jakimowice oraz oświetlenia ulicznego na odcinku Radoszyce - Grodzisko

Zarząd ustalił, że opracowana dokumentacja techniczna przewiduje

wykonanie ciągu pieszo - rowerowego na odcinku od końca
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",

ul. Częstochowskiej do zbiornika retencyjnego "Zalew Antoniów", a do

końca miejscowości Grodzisko chodnikajednostronnego o szerokości 2 m.

Zarząd uznał, że wykonanie oświetlenia ulicznego należy do kompetencji

gminy i w przypadku zamiaru budowy oświetleniaprzez GminęRadoszyce

udzieli gminie prawa do dysponowania nieruchomościąna cele budowlane.

c) Biorąc pod uwagę duże wsparcie finansowe dla szpitala w ramach projektu

"Końskie zdrowie" realizowanego przez Powiat Konecki oraz

nieuwzględnienie zakupu lampy RTG do tomografu w ramach w/w

projektu Zarząd nie przychylił się do wniosku Zespołu Opieki Zdrowotnej

o sfinansowanie zakupu lampy ze środków powiatu.

Ad.7

Zarząd postanowił me składać wniosków do miejscowego planu

zagospodarowania przestrzennego obejmującego fragment terenu miasta Końskie

w rejonie ulicy Koneckich Odlewników oraz części sołectwaKornica.

Innych spraw nie było.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Zarządu

o godz. 955 zamknął posiedzenie.

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała Monika Równicka

......................~~ .

Podpisy Członków Zarządu:

Grzegorz Piec

Jarosław Staciwa

Dariusz Banasik
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